
  

 
 

 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde 
 

Dato:  21/5-24 
Tidspunkt: kl. 19-21 
Mødeleder: Bestyrelsesforman-
den 
 
Referent: JS 
 

Deltagere: Svend Erik, Line, Jakob B., Birgitte, Poul, Annette, Jakob H., 
Jan, Malene, Victoria, Karla, Lotte 
 
 
Fraværende:  
Annette, Victoria 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er det 
til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på be-
slutning, angivelse af evt. ansvarlig og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og hvor-
dan? 

1. Godkendelse af dagsor-
den (B) 
 

 Godkendt  

2. Opfølgning på referat (B) 
 
 

 Godkendt  

3. Kort orientering (O) 
- Fra elevråd 

 
 
 
 
 
 
 

- Fra skoleledelsen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

- Fra formanden 
 
 
 
 
 
 

  
Lotte og elevrådet har haft møde om anvendelsen af 
beløb fra elev million. 
Forhandlingerne om ”elevmillionen” gav 132.000 kr. til 
skolen.  
Der er bestilt møbler, som både kan bruges i birum-
mene og på gangen - højborde og stole, sofagrupper 
med høj ryg. I alt købes der for 149.000 kroner ex. 
moms. Restbeløb dækkes af skolen. 
 
Ny skolechef er startet den 1/5 - Simone de Lemos. 
Fagfordelingen er færdig, og skemaerne er godt på 
vej. 
Skolen er i gang med at planlægge en emneuge, som 
ligger i uge 25. Emnet er ”OL”. For alle elever fra 0.-8. 
Forårskoncert på torsdag - invitationer er sendt ud. 
Sidste skoledag forløb over al forventning. 
Vi har ansat en ny afdelingsleder, Torben Baumgart-
ner. Han starter den 1/8, men kommer på besøg in-
den. 
Forkortet skoledag fra 1/8 også i indskolingen, og sko-
len har generelt flere ”to-lærer”-timer i kommende sko-
leår. 
Der har været besøg fra forvaltningen samt et hold 
byggesagkyndige og arkitekter ift. kommende renove-
ring af skolen. Vi hører nærmere. 
 
 
Line har været til møde i FRO - oplæg om ”sund sko-
levej”. Overvejelse om en dag med fokus på området, 
fx sammen med færdselkontaktlærerne. 
”Folkeskoleforliget” blev også behandlet på FRO-mø-
det. Der nævnes bl.a. en pulje til modernisering af fag-
lokaler og kompetenceudvikling for skolebestyrelsen. 

 



  

 
 

 
 
 

- Fra øvrige med-
lemmer 

 
 

- Elevtal: 427 
 

Tak til Birgitte for samarbejdet gennem de seneste 7-8 
år. 
 
Jakob bliver instruktør i Syddanmark for Skole og For-
ældre 
 
 
Der indskrives 13 børn fra Kollund pr. 1/8 

4. Ordensregler 
- Bilag  

 

Line fremlagde om arbejdet med ordensregler. Karla 
supplerede med elevrådets behandling og ændrings-
forslag. 
Der kom input til ændringer undervejs, men punktet 
skal også forbi personalet, hvorefter det kommer med 
på skolebestyrelsesmøde igen. 
 

 

5. Orientering om sygefra-
værs statistik 
 

Lotte fremlagde om sygefraværet, hvor fraværspro-
centen i gennemsnit er 7,0% i perioden fra januar til 
april 2024. Dog en faldende tendens hen mod april 
måned. 
 

 

6. Valg – Forskudt valg 
 

Forskudt valg, afholdt forår 2024: Svend Erik Jørgen-
sen, Line Nissen og Henrik Orvin er valgt til skolebe-
styrelsen. De er valgt for 4 år. 
 
Resten af bestyrelsens forældrerepræsentanter (Ja-
kob, Jakob, Annette og Poul) er på valg om 2 år (for-
året 2026).  

 

7. Skolebestyrelsens årsbe-
retning – Hvad gør vi? 
 

Jakob får lavet en sammenskrivelse af Lines kommu-
nikation i Aula, sender rundt og sætter et møde op i 
Teams for forældrene 
 

 

8. Dimission – tale? 
Hvem vil? 
 

Dimissionen er den 26/6, kl. 17.00 
Skolebestyrelsen har ikke behov for at holde tale 
 
 

 

9. Økonomi (O/D) 
- Bilag: Budgetop-

følgning   
 

Lotte fremlagde budgettet pr. dags dato - budgettet er 
i balance 

 

10. Eventuelt (O) 
 
 

 
 
 

 

11. Kommunikation til Aula 
 

Line læste informationerne til Aula højt 
 

 

12. Kommende møder:  Overvejelser om et skoleblad 
Årsberetningen  
 

 

 


